
Bestyrelsesmøde 18. May 2021 

Deltagere: Klavs, Evan, Finn, Kasper, Bente, AG. (Alex sygemeldt) 

Klavs: Pt. Har vi 17 på Golfskole. Heriblandt et par juniorer.  

Vi talte om den foreslåede Parkgolf bane. Vi var ikke helt enige om denne, men før            

vi tager den endelige beslutning, vil vi hver især prøve det.                                  

Så er der kommet et forslag om at bygge en fast toiletbygning på banen. Vi 

undersøger det nærmere med forslagsstillerne. Bl.a. skal der en rengøringsplan på 

plads. 

  Evan:  Indkommet kontingent Budget 1076M / pt. 1048M, så det ser OK ud. Men men,, Der 

           er plads til forbedring. Mund til mund virker altid.  

Baneindtægter er vi et my foran sidste år, desværre kommer vi jo nok til at mangle 

de indtægter der plejer at følge med Made in Himmerland.  

Baneudgifter  samme som i 2020.  

Medlemstal pt. 260, Aktive 222.  En nedgang på 5. 

Bente: Har været en tur på hjertestien med en repræsentant fra Hjerteforeningen.  

          Der er nogle fejl og mangler som bliver rettet.    

Kasper: Matcherne kører sin gang. Pænt fremmøde, men her er der bestemt også plads til  

flere deltagere.  

AG:       Mads har implementeret GRØN TIRSDAG. Hver anden tirsdag i de lige uger. Det er 

            Et rigtig godt initiativ. Vi møder kl. 8. Kl. 1030 er der kaffe og rundstykker, derefter     

            Fortsætter vi til kl. 12. Vi kunne da godt tænke os at se flere….  

SÅ kommer der spændende, hvor du/I skal til at tænke.  

Når vi når til generalforsamlingen, er både Klavs og Evan på valg. Og de ønsker IKKE 

genvalg.  

Klavs har siddet i bestyrelsen siden 93. Altså 25 år. De sidste 15-20 år som formand.  

Evan har siddet i 6 år i bestyrelsen, alle som kasserer.  

Næste møde 21. juni kl. 1430.  

Pbv.  

Anne Grete Frisk 


